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JUDETUL ARGES 

CONSILIUL LOCAL CORBENI 

PROCES VERBAL 

 

              Incheiat astazi 06.11.2020, in sedinta extraordinara a Consiliului Local Corbeni, convocata de 

indata, prin dispozitia nr. 9/04.11.2020,  emisa de Primarul comunei Corbeni  

La sedintă sunt prezenti un numar de  15 consilieri, din totalul de 15 consilieri in functie ,domnul 

Nicolae Dinică - Primarul comunei Corbeni, doamna Vacaru Ioana – secretarul  general al comunei Corbeni, 

doamna Dincuta Andreea- inspector  in cadrul Biroului Buget Finante si d-ra Giulea Mariana – consilier 

juridic in cadrul aparatului de specialitate al primarului . 

             Domnul Lazar Gheorghe Gabriel , presedinte de sedinta ales pentru luna noiembrie 2020, prezinta 

ordinea de zi dupa cum urmeaza: 

1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea rectificării bugetului local de venituri și cheltuieli al comunei 

Corbeni pe trimestrul IV al anului 2020,  proiect inițiat de domnul primar Nicolae Dinica. 

            Se supune la vot ordinea de zi, si se aproba cu unanimitate de voturi.  

Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea rectificării bugetului local de venituri și cheltuieli 

al comunei Corbeni pe trimestrul IV al anului 2020. Doamna Dincuta Andreea informeaza membrii 

Consiliului local ca s-a solicitat la MLPDA decontarea sumei de 789,84 mii lei reprezentând contravaloarea 

lucrarilor executate partial, pentru obiectivul de investiții ,,Extindere retea de canalizare menajera si 

modernizare drumuri de interes local in satele Poienari si Bucsenesti, comuna Corbeni, judetul Arges”, 

solicitare ce a fost aprobată de către MLPDA, suma cu care se solicita rectificarea bugetului local. Totodata, 

se propune rectificarea bugetului local de venituri si cheltuieli al comunei Corbeni pe trimestrul IV al  anului 

2020, cu suma de 250,00 mii lei pentru  Sectiunea de Functionare  la capitolul 51.02 ,, Autoritati publice si 

actiuni externe’’, titlul 20 ,, Bunuri si servicii’’ – 20.01.30 ,, Alte bunuri si servicii pentru intretinere si 

functionare’’ . Suma este alocata de la AJFP Arges, pentru UAT Corbeni , prin repartizare pe trimestre a 

influentelor sumelor defalcate din taxa pe valoarea adaugata pentru echilibrarea bugetelor locale, din fondul 

de rezerva la dispozitia guvernului, pentru plata unor cheltuieli curente, conform adresei nr.475016/2020 a 

Ministerului Finantelor Publice.  

Domnul Iosif Aurel solicita lamuriri cu privire la repartizarea  sumei de 250 mii lei. Domnul Primar 

precizeaza faptul ca suma de 250 mii lei va fi folosita pentru cadastrari, ridicari topo ,cheltuieli neprevazute 

si urgente,  si este necesar sa se faca cat mai urgent proiectele pentru lucrarile care au fost calamitate, 

deoarece daca nu se demareaza aceste lucrari vom pierde banii alocati. Prezinta suma care este alocata 

proiectului accesat pe PNDL, de la bugetul de stat suma de 4655,425 mii lei si suma de 250 mii lei de la 

bugetul local, valoarea totala  fiind de 4905,425 mii lei.  

Domnul consilier Dovleac Bogdan Ionut apreciaza ca era necesar sa fie pusa la dispozitia consiliului 

local si anexa de la ultima rectificare de buget cu obiectivele de investitii,  pentru a putea face o diferenta si a 

cunoaste toate informatiile. Pune la dispozitia consilierilor locali o anexa cu lista de investitii din  februarie 

2020,  pecizand ca la doua obiective de investitii nu corespund sumele fata de anexa prezentata in aceasta 

sedinta. Doamna secretar  informeaza membrii Consiliului ca au fost  sase rectificari de buget pe parcursul 

anului. Acestea au fost facute legal deoarece de fiecare data s-a  primit  viza de legalitate de la Institutia 

Prefectului si viza de la finante.  

Domnul Miron Nicolae arata ca s-a aprobat suma de 220 mii lei pentru reabilitarea podului de la 

Berindesti insa s-au facut pana in prezent foarte putine lucrari. Domnul Dovleac Bogdan- Ionut  considera ca 

este o neconcordanta deoarece, in lista de investiti din februarie este trecuta suma de  220 mii lei  iar in lista 

actuala suma de 320 mii lei. Domnul Primar solicita informatii la telefon de la doamna contabil Sovarel 

Luminita  iar aceasta afirma ca s-a primit de la Consiliul Judetean suma de 100 mii lei, suma care a fost  

aprobata prin hotarare de  consiliul local pentru reabilitarea podului de la Berindesti. Domnul Dovleac 

Bogdan- Ionut intreaba , legat de obiectivul  de investitii modernizare alimentare cu apa, deoarece este vorba 

despre o suplimentare de bani, de ce  in lista de investitii din februarie este prevazuta o anumita suma,  iar in 

cea curenta este o alta suma. Doamna Sovarel Luminita  precizeaza ca  pentru acea investitie s-au primit in 

cursul anului bani de la  Consiliul Judetean, lista de investitii din februarie a preluat obiectivele de investitii 
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din anul 2019 iar in cursul anului au fost suplimentari la anumite obiective , astfel ca  sumele au suferit 

modificari  care au fost aprobate prin hotararea consiliului local . 

Domnul Dovleac Bogdan- Ionut, arata ca,  referitor  la  obiectivul reabilitare pod Berindesti,  spera ca 

lucrarile s-au oprit  datorita schimbarilor de anotimp, deoarece  in proiect este stipulat sa se faca si 

balustrade, iar lucrurile au fost facute  necorespunzator fiind multa mizerie lasata in acea zona, mai ales ca 

au fost si situatii in care s-au colmatat cateva scurgeri. Este interesat daca suma de 250 mii lei se poate 

distribui pentru plata salariilor la asistentii personali ai persoanelor cu handicap.  

Domnul Primar prezinta, spre informare, o situatie cu numarul de asistenti personali si indemnizatiile 

persoanelor cu handicap, precum si sumele care sunt alocate de la bugetul de stat si cele care vin din bugetul 

local in cursul unui an . Afirma ca s-au facut numeroase adrese la finante in vederea repartizarii sumelor 

necesare achitarii salariilor, astfel ca  nu primaria a blocat achitarea salariilor,  ci statul.  

Domnul Miron Nicolae afirma ca pe DC 262 in Poienari sunt doua cratere in asfalt si trebuie 

reabilitat drumul in acele zone. Domnul Primar afirma ca acel drum este prins intr-un obiectiv de investitii si 

este necesar sa existe cadastru.Referitor la solicitarea domnului Miron se va incerca rezolvarea situatiei, fiind 

o reparatie curenta.   

Domnul primar  informeaza membrii Consiliului local ca este necesar sa se semneze un contract 

pentru deszapezire si solicita sa se faca propuneri, deoarece nu poate face fata  doar buldoexcavatorul care 

este la primarie. Domnul Lazar Gabriel afirma ca in fiecare an deszapezirea  s-a facut cu domnul Herisanu si 

cetatenii  au fost multumiti.Domnul Mateescu Virgil Remo precizeaza  ca sunt firme pe SEAP insa au sediul 

in alt judet, iar acestia solicita si alte taxe, respectiv stationare si diurna. Domnul primar  considera ca in 

cazul in care este necesara,  pentru anumite reparatii interventia buldoescavatorului , fiecare consilier sa 

aduca la cunostinta aceasta problema si sa fie supravegheata lucrarea.  

Se solicita si se prezinta in cadrul sedintei,  ultima anexa cu obiectivele de investitii aprobata de 

consiliul local. Domnul Dovleac Bogdan- Ionut intreaba ce lucrari mai sunt de facut la podul de la Berindesti 

, deoarece  lucrarile au fost oprite de cca 2 luni.  Domnul primar  precizeaza ca a solicitat domnului Popescu 

Andrei, care este in concediu, sa-i prezinte o situatie cu privire la acel obiectiv, lucrarea fiind facuta de cei de 

la ,,Casa Ta,,. Domnul Ciobanu Ionel solicita sa fie invitat un reprezentant al acestei firme pentru a prezenta 

stadiul lucrarilor precum si toate informatiile legate de aceasta lucrare.  

Domnul Iosif Aurel intreaba daca este gata statia de tratare a apei si cat de curata va fi apa. Domnul 

primar  arata ca s-a oprit apa in urma cu trei zile pentru curatarea bazinelor, lucrarea este gata, iar 

reprezentantii acestei lucrari ne propun sa rezolvam captarea din punctul Limpedea pentru a nu mai exista 

probleme cu apa. Afirma ca este necesar sa se faca drum pana in acea zona si sa existe curent electric, insa in 

acea zona drumul este domeniul privat si este necesar sa gasim solutii si sa analizam. Domnul Mateescu 

Virgil Remo afima ca este necesar sa exista debit de apa, deoarece in cursul verii,  fiind seceta, s-a solicitat 

celor de la uzina sa dea drumul la  apa din zona Molivis.  

Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii, se supune la vot proiectul de hotarare in forma in care 

a fost prezentata si se aproba cu 14 voturi pentru si un vot impotriva ( Iosif Aurel). 

Se prezinta adresa  emisa de Scoala Gimnaziala Nr. 1 Corbeni,  care solicita desemnarea a doua 

persoane din cadrul Consiliului Local Corbeni pentru a face parte din cadrul Consiliului de Administratie al 

scolii in anul scolar 2020-2021. Se fac propuneri si se desemneaza domnii Stancu Dorin si Ciobanu Ionel . 

Se supune la vot si se aproba cu unanimitate de voturi. 

Ordinea de zi fiind epuizata  sedinta se incheie,  drept pentru care am incheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 

                       PREȘEDINTE DE SEDINȚĂ,               SECRETAR GENERAL AL COMUNEI CORBENI, 

                     LAZAR GHEORGHE- GABRIEL                                 VĂCARU IOANA 

 

 

 

 

 
Redactat, 

Consilier juridic, Mariana Giulea        

 

 


